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Vragen van het lid De Roon (PVV)
aan de minister van Justitie over een
gebiedsverbod voor een pedofiel in
Eindhoven. (Ingezonden 8 oktober
2009)

1
Kent u de berichtgeving over een
gebiedsverbod voor een pedofiel in
Eindhoven?1

2
Deelt u de mening dat het
onwenselijk en maatschappelijk
onaanvaardbaar is dat de strafzaak
tegen deze pedofiel zo lang heeft
geduurd, en deze na 27 maanden nog
steeds niet onherroepelijk is? Zo nee,
waarom niet? Zo ja, wat gaat u doen
om in de toekomst te bereiken dat
strafzaken wel kunnen worden
afgewikkeld binnen de termijn van de
voorlopige hechtenis?

3
Ziet u aanleiding in deze zaak om
beslissingen van een strafrechter,
gericht op beperking van het
recidivegevaar (zoals in deze zaak
reclasseringstoezicht en het verplicht
dragen van een electronische
enkelband), uitvoerbaar bij voorraad
te maken, dus uitvoerbaar, ook al is
de beslissing van de rechter nog niet

onherroepelijk? Zo nee, waarom niet?
Zo ja, hoe gaat u dat doen?

1 de Volkskrant, 6 oktober 2009: «Pedofiel na
straf geweerd uit stad»
http://www.volkskrant.nl/binnenland/article
1298830.ece/Pedofiel_na_straf_geweerd_uit_
stad NRC Handelsblad, 6 oktober 2009:
«Eindhoven weert pedoseksueel»
http://www.nrc.nl/binnenland/article2378647.
ece/Eindhoven_weigert_pedofiel_toegang_in_de
_stad401
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